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Z A P I S N I K 

 
15. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek 30. junija 2016 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov Občinskega sveta prisotnih 31 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Polka Bošković, Aleš Bržan, Vilij Bržan, Milivoj Čotar, Karin Felicijan 

Glamočić, Olga Franca, Mojca Hilj Trivič, Igor Hrvatin, Ingrid Kocjančič, Marko Kocjančič, 

Darija Krkoč, Milojka Lahajnar-Špacapan, Marin Marasovič, Tina Mojškerc, Anja Pečič, 

Patrik Peroša, Slobodan Popović, Nevijo Pucer, Kristina Radovčić, Alberto Scheriani, Tomaž 

Slavec, Mario Steffe, Barbara Strmole, Tjaša Škerlič, Marko Štrkalj, Maja Tašner Vatovec, 

Bojan Tavčar, Narciso Urbanaz in Dragica Vrkič Kozlan.  

 
Opravičeno odsotna sta bila: Damian Fischer in Vlasta Vežnaver. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni: Sabina Mozetič, direktorica občinske uprave, vodje uradov občinske 
uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in 
novinarji. 

 
XXX 

 
DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 28 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 14. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
16/6-2016  
 



2. Predlog sklepa o spremembi načrta razvojnih programov Mestne občine Koper za 
obdobje 2016-2019 
 

3. Predlog sklepa o potrditvi Investicijskega programa za projekt »Energetsko učinkovita 
sanacija Osnovne šole Oskarja Kovačiča Škofije« 
 

4. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 16/6-2016 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (29 prisotnih – 28 za, 0 proti) Zapisnik 14. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 16. junija 2016  v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 2 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI NAČRTA RAZVOJNIH PROGRAMOV MESTNE 
OBČINE KOPER ZA OBDOBJE 2016-2019 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. Prejeli so tudi predlog Olge Franca, članice 
Občinskega sveta  za dopolnitev predloga sklepa. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet   

 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja: 
dr. VILMA MILUNOVIČ, vodja Urada za finance in računovodstvo 

 
Olga Franca, članica Občinskega sveta je podala dodatno obrazložitev predloga za 
dopolnitev predloga sklepa. 
 
V razpravi so sodelovali: Maja Tašner Vatovec, vodja Kluba članov ZL, Ingrid Kocjančič, 
vodja Kluba članov SMC, Aleš Bržan, Bojan Tavčar, Nevijo Pucer, Polka Bošković, Olga 
Franca, Mojca Hilj Trivič, člani Občinskega in dr. Vilma Milunovič, vodja Urada za finance in 
računovodstvo. 
 
Dr. Vilma Milunovič, vodja Urada za finance in računovodstvo predloga Olge Franca, članice 
občinskega sveta za dopolnitev predloga sklepa v imenu predlagatelja ni podprla. 
 
Občinski svet NI SPREJEL (29 prisotnih – 13 za, 16 proti) predloga Olge Franca za 
spremembo oz. dopolnitev besedila predloga sklepa z naslednjim besedilom, in sicer: 



»0403 Druge skupne administrativne službe, postavka OB050-07-0354 Predkupne pravice – 
drugi objekti, Leto 2016- lastna proračunska sredstva, znesek EUR 2.880.000,00. Znesek se 
zmanjša za 2.700.000,00 EUR, na postavki ostane 188.000,00 EUR.  Znesek 2.700.000,00 
EUR se prenese  na postavko  
 
1902 Varstvo in vzgoja predšolskih otrok, postavka 0B050-11-0025 Novogradnja vrtca v 
Dekanih leto 2016, lastna proračunska sredstva se povečajo za 2.700.000,00 EUR, z že 
planiranimi sredstvi v višini  24.339,00 EUR skupaj znaša postavka EUR 2.724.339,00.” 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 18 za, 11 proti) Sklep  o spremembi načrta 
razvojnih programov Mestne občine Koper za obdobje 2016-2019 v predloženem 
besedilu. 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»ENERGETSKO UČINKOVITA SANACIJA OSNOVNE ŠOLE OSKARJA KOVAČIČA 

ŠKOFIJE« 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in   
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
 

POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
VILJAN TONČIČ, vodja Samostojne investicijske službe 

 
V razpravi so sodelovali: Bojan Tavčar in Olga Franca, člana Občinskega sveta ter Viljan 
Tončič, vodja Samostojne investicijske službe. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 21 za, 0 proti) Sklep o potrditvi 
Investicijskega programa za projekt »Energetsko učinkovita sanacija Osnovne šole 
Oskarja Kovačiča Škofije« v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 4 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan in član Občinskega sveta: 
 
Preden vam dam besedo, želim opozoriti na 21. člen našega poslovnika, ki določa: »Članu  
občinskega sveta pripada za udeležbo na sejah občinskega sveta in delovnih teles sejnina, 
kar se uredi s posebnim aktom. Članu občinskega sveta, ki neopravičeno predčasno zapusti 



sejo občinskega sveta, sejnina ne pripada. Neopravičeno odsotnost ugotovi župan oziroma 
predsedujoči.« 
 
Ugotavljam, da se tisti, ki so se umaknili z naše seje, do tega trenutka, nam, ki vodimo sejo, 
niso opravičili.  
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 

Imam en predlog. Zadnja seja je bila zelo dolga. 20 točk je imela. Imeli smo kar štiri 
pomembne dokumente v zvezi s PUP-om in celo vrsto amandmajev. Predlagala bi, da ko bo 
prihodnjič taka situacija, da nam amandmaje pošljete na mail takoj, da jih lahko pregledamo, 
kajti ni bilo označeno, kakšna je sprememba, morda ena v enem členu, ampak je bil člen v 
celoti prepisan. Nemogoče je, da bi razpravljali in sploh obvladali gradivo. Gospod Bangiev, 
ko je gradivo predstavljal, je to naredil zelo na hitro, brez powerpoint predstavitve in 
enostavno ni možno temu slediti. Moj predlog je, lepo prosimo, če nam take amandmaje 
pošljete takoj, ko se zaključi delo na pristojnem odboru. 
 
Nadalje bi tudi prosila, kadar gre za tako obsežne amandmaje, da to obrazložitev poda veliko 
bolj počasi in bolj natančno, ker mu jaz nisem mogla slediti. Gre za pomembno 
dokumentacijo, tako da sva v navezi, da bova stvari pogledala skupaj, ker določene stvari 
niso urejene tako, kot bi lahko bile, tako da konstruktivno delava, absolutno, zelo dobro.  
 
Še en predlog bi dala: prosila bi, če na Mestni občini Koper razmislite, ali ne bi bilo smiselno 
v akte občine uvesti, da imajo pravne osebe, podjetja in s.p.-ji na svojih sedežih  izobešene 
slovensko zastavo, evropsko zastavo in koprsko zastavo, torej zastavo, naše mestne občine. 
Ko potujemo po svetu, vidimo kako cenijo mesta svoje zastave. Na primer, v Madridu, 
Barceloni, to je cela ulica zastav. To je tako lepo in čudi me, da nismo ponosni na svojo lepo 
zastavo, ki jo imamo, take barve in da to ne vpeljemo.  
 
PISNO: 
 
Spoštovani, 
 
skladno s Poslovnikom vlagam svetniška vprašanja in prosim za celovite odgovore.  
 

1. NOV GRB MESTNE OBČINE KOPER  
 

Zanima me, ali je MOK naročila izdelavo novega grba MOK? Če da, kdaj, višina izdatkov in 
razlogi za spremembo. Kdo je bil izvajalec naročila? 

2. DONACIJE IN SPONZORSTVA MESTNE OBČINE KOPER 
 

Prosim za podatek o donacijah in sponzorstvih MOK po prejemnikih, višini zneskov in 
datumu izplačila za leti 2014, 2015 in 2015. Ali ima MOK sklenjene dolgoročne pogodbe in 
katere?  

3. PLAČEVANJE UPORABE INFRASTRUKTURE MESTNE OBČINE KOPER - 
UPORABNIK NOGOMETNI KLUB KOPER   
 

Zanima me, koliko plačuje NK Koper uporabnine za celotno infrastrukturo, ki jo uporablja za 
svojo dejavnost. Prosim za podatek za zadnjih 5 let.  

4. KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOFIJE – POVEČANJE ŠTEVILA ČLANOV KS 
 



KS Škofije me je januarja letos obvestila, da so na MOK naslovili predlog za spremembo 
Statuta MOK. Predlagajo, da se svet KS poveča iz 10 na 11 članov in sicer v II. Volilni enoti 
Zg. Škofije, saj KS po številu prebivalcev (nad 3000) pripada najmanjše število članov, to je 
11. 

Zanima me, ali je predlog KS Škofije vključen v spremembe Statuta? Kdaj bo nov Statut 
pričel veljati? 

5. POBUDA KS ŠKOFIJE ZA ZMRZNITEV PRODAJE STVARNEGA PREMOŽENJA 
–NEPREMIČNIN NA PODROČJU KS ŠKOFIJE IN NAMENSKI PORABI 
PRORAČUNSKIH PRIHOKOV IZ PRODAJE STVARNEGA PREMOŽENJA 
 

KS Škofije me je z dopisom v mesecu maju letos obvestila, da je podala MOK pobudo na 
podlagi sprejetega sklepa sveta KS Škofije z dne 14. 4. 2016. KS je predlagala:  

- da se zmrzne prodaja stvarnega premoženja (nepremičnine) do sprejetja OPN in 
nove opredelitve urbanističnega reda na celem področju KS Škofije, 

- da se prihodki iz prodaje parcel z območja KS škofije knjigovodsko vodijo na ločenem 
podračunu MOK ter da se vsaj 60% realizirane prodajne vrednosti vrne v KS v obliki 
sredstev za investicije in investicijskega vzdrževanja komunalne opreme. 
 

Prosim za pisno stališče do navedene pobude ter razloge. 

6. CESTA PRI POKOPALIŠČU V BERTOKIH, KI SE PRIKLJUČUJE NA GLAVNO 
CESTO 
 

Predlagam, da na priključku navedene ceste označite na cestišču obvezno oznako 
ustavljanja, vsaj z opozorilom STOP oz. z ustrezno signalizacijo. Vsem so poznane številne 
nesreče prav na tem nepreglednem priključku. Postaviti bi bilo potrebno tudi prometni znak, 
ki označuje priključek stranske na glavno cesto.  

7. PRODAJA STVARNEGA IN FINANČNEGA PREMOŽENJA MOK ZA LETI 2015 IN 
2016 

 
Zanima me, katero premoženje od predlaganega za prodajo in potrejenega v občinskem 
svetu se je dejansko prodalo, po kakšni ceni, odmik od orientacijske cene, kdo je bil kupec 
ter s kakšnim postopkom se je vodila prodaja. Prosim za podatek po posameznem 
premoženju.  
 

8. GRADNJA NOVE ŠOLE NA ŠKOFIJAH 
 
Občinski svet  je konec leta 2009 sprejel Načrt razvojnih programov 2010 – 2013, v 
finančnem delu je MOK  v letu 2010 zapisal izgradnjo nove šole na Škofijah v letih 2010, 
2011 in zaključkom 2012 po naslednji dinamiki: 77.000 EUR je bilo potrošeno že pred 
sprejemom dokumenta, v letu 2010 je bilo predviden poraba 265.000 EUR, v letu 2011 več 
kot 4 mio EUR in v 2012 4 mio EUR, skupaj cca.  9 mio EUR.  Izdelan je bil projekt nove šole  
in izdano gradbeno dovoljenje. Za projekt nove šole na Škofijah je bilo tako potrošeno že 
precej javnega. Zato želim najprej odgovor na naslednja vprašanja: 
Na osnovi katerih utemeljitev je Občinski svet potrdil izgradnjo nove šole in zakaj je 
realizacija tega sklepa opuščena pri Samostojni investicijski službi? Kako utemeljujete že 
porabljen javni denar?  

Ali obstajajo še identični primeri, kot je zgoraj navedeno, kje in koliko denarja je bilo  
porabljeno v drug namen? Ali sklepi občinskega sveta niso zavezujoči?  

Ali obstajajo že danes prostorski problemi na OŠ Škofije in kakšna je projekcija rasti 
prebivalstva za naslednjih šest let ter projekcija števila vpisov v vrtec in v OŠ Škofije?  



Kakšna investicijska dinamika izgradnje novih stanovanjskih objektov je predvidena oz. 
ocenjena za KS Škofije  v perspektivi prihodnjih 10 let?   

Po neuradnih informacijah iz Škofij sem izedela, da naj bi z izvedbo energetske sanacije 
prikrito, brez dovoljenj zgradi prizidek za manjkajoče 2-3 oddelke na severozahodni strani 
šole, na mestu in ob cesti, kjer bi bilo potrebno zagotoviti prepotreben prostor za varen 
promet ob šoli in vrtcu. Brez smiselne in usklajene umestitve v prostor pa bo lahko za vedno 
onemogočeno primerno prostorsko urejanje enega najbolj pomembnih območij krajevne 
skupnosti, kjer se dnevno srečujejo številni udeleženci prometa, otroci, starši in gre tam 
mimo tudi kolesarska pot Parencana. 

Za odgovore se zahvaljujem.  

BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta: 

Imam eno pobudo, še prej pa bom vprašal oziroma prosil, glede na vaše opozorilo, ali bomo 
vedeli, ali bo v zapisniku, kdo je odšel predčasno s seje? 
 
Moja pobuda pa je, da se na ekranu zgoraj, mislim da je namenjen nam, malo poveča font  
številk in črk, ker se s te strani slabo vidi. 
 
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 
Jaz se z vašim predlogom (neizplačilo sejnin) načeloma ne morem strinjati, sploh pa s tem, 
da to velja od zdaj, tega trenutka, ker ljudje, ki so odšli, na to niso bili predhodno opozorjeni. 
Ne zdi se mi fer. 
 
Imam pa vprašanje, kako boste potem obravnavali tiste, ki so prišli samo na eno točko, celo 
sejo pa jih ni bilo? Medtem ko ti, ki so odšli, pa so bili skoraj do konca. 
 
MILOJKA LAHAJNAR ŠPACAPAN, članica Občinskega sveta: 
 
Pridružila bi se pobudi gospoda Tavčarja. Jaz sem ena najstarejših svetnic in imam prav 
tako težave s spremljanjem seje Občinskega sveta in zato dajem pobudo, da se do 
naslednje seje to uredi, kar je prav gotovo mogoče..  
 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta: 
 
Navezal bi se  na besede kolegice. Prav bi bilo, da se določilo glede sejnin za vse enako 
obravnava. To določilo naj se obravnava tako, kot se je doslej. Če se je, se ga uporablja, če 
ne, se pa objavi, da se ga bo uporabljalo od zdaj naprej, torej od naslednje seje.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.33 uri. 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA        PREDSEDUJOČI 
  OBČINSKI SVET            PODŽUPAN 
      Breda Bajec       Alberto Scheriani 


